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Sinteza articolului 

- Mihai Dimian: Vrem 
ca USV să devină 
universitatea 
comunității din cel 
puțin trei județe: 
Suceava, Botoșani și 
Neamț 

radiotop.ro 
24.02.24 

- Profesorul universitar doctor Mihai Dimian, care pe 15 februarie a fost 
ales în funcția de rector al Universității „Ștefan cel Mare” Suceava, 
susține că relațiile sale cu autoritățile locale sunt foarte bune. Întrebat 
despre acest lucru în cadrul unei intervenții telefonice la Radio Top, 
domnul Dimian a declarat cu referire la unele proiecte comune derulate 
de universitate cu autoritățile locale: „Din punctul meu de vedere, prin 
proiectele implementate am avut o relație foarte bună. Proiectele nici nu 
puteau fi duse la îndeplinire fără susținerea importantă din partea 
dumnealor, inclusiv financiară, pentru că a fost o finanțare publică 
importantă din partea autorităților publice și de la Consiliul Județean, și 
de la Siret, și de la Suceava”. Referitor la clusterul de bioeconomie de 
lângă aeroportul de la Salcea și la dorința universității de a deveni o 
instituție de învățământ superior care să fie atractivă și pentru tinerii din 
alte județe, domnul Dimian a spus: „Vorbim, de fapt, de o colaborare 
interjudețeană Suceava și Botoșani, și aș extinde aceste relații bune, pe 
care spun eu că le am, și la nivelul primăriei, și Consiliului Județean 
Botoșani, deci cred că trebuie să dezvoltăm împreună, să ne extindem în 
afara grupului nostru țintă prioritar al județului Suceava, să devenim 
universitatea comunității din cel puțin trei județe: Suceava Botoșani și 
Neamț”. 
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- Prorectorul USV 
Mihai Dimian, care 
din data de 7 martie 
va fi rector: Eu nu 
sunt un șef și n-am 
fost un șef în toată 
această perioadă. 
Cei care au lucrat cu 
mine știu că am fost 
în primul rând un 
lider. Am pretenția 
să fie respectate 
prevederile 
contractului de 
muncă 
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- Rectorul ales al Universității „Ștefan cel Mare” Suceava, Mihai Dimian, 
are pretenția de la colegii domniei sale să respecte prevederile 
contractului de muncă. Domnul Dimian, în prezent prorector, va prelua 
funcția de rector de la Valentin Popa pe 7 martie. Fiind de notorietate 
faptul că Mihai Dimian lucrează foarte mult, uneori inclusiv noaptea 
târziu, acesta a fost întrebat într-o intervenție telefonică la Radio Top 
dacă va avea pretenția că ceilalți membri ai conducerii universității să 
facă la fel. Răspunsul domnului Dimian a fost: „Ceea ce îmi doresc în 
primul rând de la colegi este să punem în valoare potențialul pe care îl 
avem în această universitate. Că o vom face în timpul zilei, că poate 
uneori vom sta nopțile pentru a lucra… Știți, este poate și o imagine care 
ar trebui schimbată, și mă bucur că vorbim despre lucrul ăsta. De multe 
ori, lucrând cu firmele în cadrul diverselor proiecte, la momentul 
respectiv se spunea: <Domnule, eu credeam că la stat lumea are un 
program lejer, dar tu discuți cu noi sâmbătă, duminica>. Păi aveam 
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sâmbătă liberă înainte, iar acum stăm de vorbă cu tine. Și nu era un 
reproș, ci era doar o schimbare de percepție și sper că vom vedea aceste 
lucruri în continuare, că vom fi disponibili pentru comunitate, că oamenii 
ne vor simți alături în rezolvarea problemelor și fac acest lucru oricând 
mi se cere. Nu am pretenția de la ceilalți să facă lucrul acesta, însă am 
pretenția să fie respectate prevederile contractului de muncă. Adică, dacă 
avem opt ore dedicate universității, atunci să nu mai existe situații în 
care, domnule, hai că lucrăm șase și două mai vedem ce mai facem. În 
rest, bun, dacă avem familie trebuie să avem grijă de familie și acest lucru 
este evidențiat și în programul meu. Încercăm împreună să susținem 
diversele situații pe care le întâlnim pe parcursul vieții, să sprijinim 
colegii care se află în aceste situații, pentru a-i putea împăca cele două 
aspecte ale vieții”. 
Domnul Dimian a adăugat că domnia sa, dar și alți colegi au venit la 
universitate din pasiune, spunând: „Eu cred că suntem la această 
universitate din pasiune. Eu aveam un loc de muncă în Statele Unite 
foarte bine plătit, dar am venit aici să dezvolt. Sânt mulți colegi în această 
situație, care nu au venit aici pentru un loc de muncă, ci pentru a și pune 
în valoare această pasiune și pentru că ei cred în această misiune a 
educației și a cercetării realizată în România, pentru tinerii din România. 
Eu nu sunt un șef și n-am fost un șef în toată această perioadă. Cei care 
au lucrat cu mine știu că am fost în primul rând un lider și în acest sens 
dacă există persoane care doresc să lucreze în anumite perioade sau în 
anumite proiecte eu îi susțin. Filozofia de management pe care am 
aplicat-o până acum și pe care doresc să o aplic și în continuare este una 
de susținere a inițiativelor colegilor. Dacă doresc să-și îndeplinească un 
anumit vis, un anumit plan pe care îl au o să-i susțin în acest demers”. 

- „Jocuri creative și 
recreative pentru 
dezvoltarea 
copiilor”, volum 
coordonat de Otilia 
Clipa și Ionela 
Bogdan, de la 
Facultatea de Științe 
ale Educației 
Suceava, și apărut la 
prestigioasa Editură 
Didactică și 
Pedagogică 
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- La prestigioasa Editură Didactică și Pedagogică a apărut „Jocuri creative 
și recreative pentru dezvoltarea copiilor”, volum coordonat de Otilia 
Clipa și Ionela Bogdan, de la Facultatea de Științe ale Educației din cadrul 
Universității „Ștefan cel Mare” Suceava. În cadrul unei emisiuni la Radio 
Top, referindu-se la această lucrare, doamna Clipa a declarat: „Este o 
culegere de jocuri create de studenții noștri după o schiță pe care noi le-
am dat-o. Sunt diverse tipuri de jocuri, sunt după temele de acum din 
curriculum”. Cartea cu jocuri pentru preșcolari poate fi găsită la 
Biblioteca USV. 

 


